
Okresní fotbalový svaz PELHŘIMOV 

 

Zápis č.1/2021 ze zasedání Komise mládeže  

 

Datum a místo konání: 13.04.2021 od 13:00, stadion FK Pelhřimov 

Zapsal: Tomáš Hlubuček, člen komise mládeže 

Schválil: Martin Moravec, předseda komise mládeže 

Přítomni:  
Martin Moravec, předseda 
Tomáš Hlubuček, člen 
Tomáš Tesař, člen 
 
Omluveni: 
František Hovorka, člen 
 
Program zasedání: 
1) Aktuální "Covidová” situace - trénink mládeže 
2) Restart soutěží, soutěže pro následující ročník 
3) Návrh na propojení okresu - trénink, triangl, zimní turnaje, výběry OFS 
4) Návrh na samostatné webové stránky OFS Pelhřimov 
5) Volná diskuze k náborům 
 
Průběh zasedání: 
 
1) Aktuální "Covidová” situace - trénink mládeže 
 
Ke dni 13.04.2021 je možné podle nařízení trénovat po dvojicích, max. 6 dvojic na sportovišti. 
Rozhodnutí trénovat je na každém klubu. KM se shodla, že aktuální nařízení umožňuje trénink zejména 
“starším” hráčům (např. kruhový trénink dvojic, individuální činnosti). Menší děti se všeobecně těší na 
to, že si zahrají fotbal, sport, na který se přihlásily. Chtějí střílet branky, soutěžit a porovnávat se. Od 
starších přípravek níže, je těžké vysvětlit dětem, že nemohou hrát kontaktně ve větší skupince hráčů 
např. 2v2, 3v3 apod., když se scházejí na sídlištích ve skupinkách. Toto nařízení nejmenším rozhodně 
neprospívá. Za možnost opětovného spuštění tréninku jsme ale rádi. Klubům je doporučeno při 
tréninku dodržovat nařízení a trénink měnit dle aktuálního nařízení a rozvolnění. 
 
2) Restart soutěží, soutěže pro následující ročník 
 
KM na opětovné spuštění soutěží nahlíží realisticky. Aktuální situace nám sice dovoluje trénovat, 
nicméně restart mládežnických soutěží je nadále velkým otazníkem s ohledem na to, že se situace 
může měnit každý den. Hlavním cílem je opět děti dostat na hřiště, pohybovat se a trénovat. KM 
navrhuje zachovat pro další ročník stávající model soutěží mládeže. Zejména z důvodu, že kluby a 
trenéři nejsou schopni aktuálně odhadnout počty dětí, které se na trávníky vrátí.  
 
 



 
 
 
3) Návrh na propojení okresu - trénink, triangl, zimní turnaje, výběry OFS 
 
Komise mládeže projednávala situaci fotbalové mládeže v okrese a její možné klubové propojení. 
Podobu propojení jednotlivých klubů chce komise představit VV a předsedovi OFS Pelhřimov v 
následujících bodech.  
 
A)  Společné tréninky hráčů pod hlavičkou OFS Pelhřimov - KM navrhuje 1x za měsíc společný trénink 
nejlepších hráčů z klubů za podpory OFS, GTM trenéra a vždy minimálně jednoho trenérského 
zástupce z řad klubů. Tréninku by měli možnost se zúčastnit starší přípravky a mladší žáci (mladší 
přípravky budou předmětem další diskuze). Jako ideálním místem pro společný trénink KM ze začátku 
navrhuje hřiště v Pelhřimově. Možnost pořádní společných tréninků zatím podpořili zástupci klubů FK 
Pelhřimov, AFC Humpolec a TJ Slovan Kamenice nad Lipou. Stejně tak podpořili návrh možnosti konání 
tréninkových jednotek ve svých areálech. KM navrhuje společné tréninky za účelem možností tréninků 
navíc pro talentované hráče, změny prostředí, možnost pro porovnání jednotlivců, vytváření výběrů 
OFS. KM doufá v podporu od dalších klubů, které by byly ochotny hráče na tréninky OFS posílat. 
 
B) Triangl OFS Pelhřimov - KM navrhuje 1x za měsíc (možná varianta 1x za dva měsíce) uspořádat v 
rámci tréninku turnaj triangl pro mladší a starší přípravky. KM projednávala formát těchto “turnajů” a 
shodla se jednohlasně, že se na trianglu budou objevovat hry forem 3v3 na 4 branky apod. Účelem 
těchto miniturnajů bude obohacení hráčů o jiné formy her, které rozvíjí jejich schopnosti a soutěživost. 
Projednávána byla také možnost pořádat triangl pro mladší žáky při formátu 8 + 1 (předmět budoucí 
diskuze). Dále si KM od těchto akcí slibuje propojení klubů v rámci okresu Pelhřimov a doufá, že kluby 
takovouto možnost uvítají. Konkrétní formát těchto trianglů bude upřesněn a zatím je stále v plenkách 
i s ohledem na “covidovou” situaci. Podoba trianglů se také bude odvíjet od podpory a zájmu trenérů 
a klubů. 
 
C) Zimní turnaje OFS – KM navrhuje obnovení zimních turnajů v rámci OFS Pelhřimov. Pořadatelství je 
schopno zajistit několik klubů. Podpora ze strany VV a předsedy OFS je velmi vítána. KM se shodla na 
ideálním počtu 3 zimních halových turnajů v různých částech okresu. 
 
D) Výběr OFS – KM vyjádřila trenérskou podporu při konání utkání mezi výběry OFS, dále však budou 
osloveni další trenéři při nutnosti záskoku. KM bude žádat kluby o případnou pomoc. 
 
 
4) Návrh na samostatné webové stránky OFS Pelhřimov - KM by uvítala možnost vlastních webových 
stránek s doménou OFS Pelhřimov, kde by mohla informovat nejen trenéry a kluby v rámci OFS 
Pelhřimov, ale také širokou veřejnost. Návrhy budou vítány (sponzorský web firmou z okresu ?). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

5) Volná diskuze k náborům - KM diskutovala o podpoře a možnostech náborů. KM se shodla, že této 

činnosti bude nutné věnovat z řad klubů velkou pozornost. KM vyjádřila podporu pro pomoc školám v 

rámci návrhu ČUS, kde by se měl zvýšit počet hodin tělesné výchovy a stejně tak vyjádřila podporu 

klubům, které budou chtít nábory pořádat na úrovni, která bude možná. Dále je však KM obezřetná 

při konání velkých akcí. Vše se bude odvíjet od “covidové” situace a vládních nařízeních. Nábory dětí 

budou předmětem dalších diskuzí klubů a KM, jelikož je opravdu nutné věnovat této činnosti značnou 

pozornost.  

 
 
Za KM OFS Pelhřimov V Humpolci dne 14.04.2021: 
 
 
Martin Moravec, předseda komise 
Tomáš Hlubuček, člen komise 
Tomáš Tesař, člen komise 
František Hovorka, člen komise 
 

 

 

                      

 

 

 


